

如何換領優惠？

1. 進入 THANN 網店
2. 選購所需產品，加入購物車
3. 結帳時使用優惠碼即享折扣優惠

How to redeem offers?

1. Enter THANN eShop
2. Select products and add to cart
3. Input coupon code when proceed checkout to enjoy discount

條款及細則

- 此優惠適用由 2021 年 9 月 3 日至 2021 年 11 月 30 日。
- 此優惠需於 2021 年 11 月 30 日晚上 11:59 前使用，逾期無效，恕不補發。
- 已出售之貨品均不可退回款項。
- 如閣下收到的貨品已受破壞、損毀或不完整 (不包括在送貨過程中造成的任何損壞)，閣下可於 7 天內以電郵通知 THANN (onlinestore@thann.com.hk)，THANN 將有專人跟進。
- 此優惠由 WLS Limited (THANN) 提供，如有任何查詢，請直接與 WLS Limited (THANN) 聯絡。
- 如有任何爭議，WLS Limited (THANN) 保留最終決定權。

Terms and conditions

- The promotion offer is valid from 3 September 2021 to 30 November 2021.
- The promotion offer is valid for redemption until 11:59 pm, 30 November 2021, after which it will be invalid.
- All sold items are non-refundable.
- If received product is not in its original condition, which is damaged, or has missing parts, (exclude any damage caused during delivery), please notify THANN through email (onlinestore@thann.com.hk) within 7 days upon receipt, THANN customer service representative will follow up accordingly.



- The promotion offer is provided by WLS Limited (THANN), for any enquiries, please contact WLS Limited (THANN) directly.
- In case of any disputes, WLS Limited (THANN) reserves the right for final decision.